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1. Referat fra 23. november (G) At referat godkendes med evt. 
kommentarer.

Referatet blev godkendt.

2. Korte orienteringer fra LMS (O) At bestyrelsen tager orienteringen 
til efterretning.

Orienteringen blev taget til efterretning.

3. Det gode bestyrelsesarbejde i LMS
3.1 Vi foreslår, at udsætte punktet omkring beskrivelse 
af overlægger til det gode bestyrelsesarbejde til møde 
i september.

3.2 Bestyrelsessammensætning: Gitte Abildtrup har 
været i dialog med Tina Kristensen, KL, omkring en 
genudpegning af nyt bestyrelsesmedlem fra BKF 1.8. 
Da Steen Lindgaard ikke længere er forperson for BKF, 
skal KL udpege en ny person. For at sikre en kontinuitet 
og sammenhæng i LMS’ bestyrelse foreslås, at Steen 
Lindgaard besætter den tomme bestyrelsesplads.

3.1 Bestyrelsen er enig i, at diskussion 
om det gode bestyrelsesarbejde 
udsættes til møde i september. (B)

3.2 Bestyrelsen beslutter, om Steen 
Lindgaard kan besætte den frie 
bestyrelsespost, når BKF  udpeger 
ny person til bestyrelse 1.8.

3.1 Udsættes til næste møde.

3.2 Bestyrelsen beder KL udpege en ny til besty-
relsen, og Steen Lindgaard besætter fra 1.8 den fri 
plads i LMS bestyrelsen.

4. Årsrapport (D og B)
Årsrapport skal indsendes til Statens Kunstfond senest 
1. juli tjek efter godkendelse af LMS’ bestyrelsen.  
Årsrapporten drøftes med henblik på en godkendelse.

Bestyrelsen kommenterer og/eller 
godkender årsrapport med ledel-
sesberetning og årsregnskab.  

Årsrapporten blev godkendt. Bestyrelsen udtrykker tilfredshed 
med den høje kvalitet og den gode 
genarbejdning rapporten viser. 

5. Økonomisk status samt budget 2024 (O) 
Orientering om budget 2024.

At bestyrelsen tager orienteringen 
til efterretning. (O).

Taget til efterretning. 

6. Overenskomst med DMF (O og B)  
Pernille Flensted og Gitte Abildtrup har siden december 
været i dialog med DMF omkring ny overenskomst. Det 
har været en fin proces med gensidig respekt og stort 
ønske om at nå i land med en overenskomst. Det har 
været et ønske fra både LMS og DMF at forenkle tarif-
modellen. Det er lykkedes og vil spare administrationen 
for mange timer, når der skal laves kontrakter.

At bestyrelsen godkender ny  
overenskomst. (B)

Overenskomsten blev godkendt.

Referat LMS-bestyrelsesmøde d. 24. maj 2024



2/2

FREMSTILLING INDSTILLING BESLUTNING UDDYBNING

7. Udvælgelse af fagudvalg (B) 
Der skal vælges to nye fagudvalgsmedlemmer, som er 
med til at komplementere de nuværende medlemmer, 
så fagudvalget samlet sikrer høj musikalsk kvalitet, 
mangfoldighed og genrebredde. Indstilling fra LMS 
drøftes med henblik på en godkendelse.

At bestyrelsen godkender indstilling 
fra LMS.

Der er et kodeks for fagudvalget. Indstillingen 
blev gennemgået og  nye fagudvalgsmedlemmer 
blev udvalgt. Bestyrelsen arbejder med en 50/50 
kønsbalance, men tager løbende en drøftelse 
heraf. 

Nye medlemmer er Anders Ovesen, 
Sabine Smailagic, Mette Uhrnfeldt. 

8. Nedslag og indsatsområder (D og B)   
Som fast punkt genbesøges og besluttes prioritering 
af nedslag og tiltag 2024 i forhold til LMS-synlighed på 
strategisk og relationsskabende niveau. Gitte Abildtrup 
har opdateret oversigt, der tages afsæt i. Til punktet 
om fastholdelse af LMS’ finanslovsbevilling diskuteres 
politisk indsats.

At bestyrelsen diskuterer, om der 
skal yderligere tiltag til. (O og B)

Drøftelse af nedslag og indsatser samt politiske 
møder. 

Uddannelsesdebatten belv drøftet 
som mulig indsats. Afventer om det 
er relevant i 2025. Bestyrelsen øn-
sker en konkret drøftelse af, hvilket 
dannelsesperspektiv LMS arbejder 
med. Det arbejder vi henimod på 
kommende møde.

9. Kommunenyt (O + D)
LMS arbejder kontinuerligt på ‘Vision 2025’. Opdate-
rede kommunekort giver et konkret overblik, og Gitte 
Abildtrup vil supplere med kort info fra København og 
øvrige nye kommuner samt status på genforhandling af 
kommunekontrakter.

At bestyrelsen forholder sig til, hvor 
bestyrelsen kan bidrage/understøtte 
indsatsen i forhold til fastholdelse 
og nye kommuner. (D)

Listen blev gennemgået og Gitte Abidltrup  
kontakter jer enkeltvis i forhold til kontakter.

10. LMS Showcase/Festival (O) 
Planlægning af LMS Showcase 2024 i Kolding er rigtig 
langt. Vi har en rigtig god samarbejdskommune med 
et stort engagement. Der vil være ca 20-25 koncerter 
samt en række lærerkurser og eftermiddagsprogram 
om fremtidens musikundervisning og musikken i skolen. 
festival.lms.dk Gitte Abildtrup vil desuden orientere om 
LMS Festival 2025.

At bestyrelsen tilkendegiver  
deltagelse i Showcase 2024. (B)

LMS melder bestyrelsen til fra 24.9-25.9 (Jens  
ingen hotel). Festivalkommune til 2025 er på 
plads, det er dog ikke officielt endnu.

11. Tematikker og oplæg på bestyrelsesmøder (B)  
Bestyrelsen diskuterer tematik til bestyrelsesmødet i 
september på baggrund af tidligere 

LMS' Dannelsesagenda (Oplæg udefra)  
- Jens tager kontakt

12. Eventuelt Flytte mødet i november? Der sendes en doodle 
ud ift ny dato. Den 29.8 holdere Gitte 25 års  
jubilæum. Invitation kommer.

http://festival.lms.dk

